



森美(集團)控股有限公司
Summi (Group) Holdings Limited

(incorporated in the Cayman Islands with limited liability)
(於開曼群島註冊成立的有限公司)

(Stock Code: 00756)

(股份代號: 00756)

NOTIFICATION LETTER 通知信函

31 January 2023

Dear Shareholders,

Summi (Group) Holdings Limited (the “Company”)
– Notice of Publication of 2022 Environmental, Social and Governance Report of the Company (the “2022 ESG Report”)

The English and Chinese versions of the 2022 ESG Report are available on the Company’s website at <http://hksummi.com/> and Hong Kong Exchanges and Clearing Limited’s website at www.hkexnews.hk (the “**HKEX website**”). You may visit our website or the HKEX website to view and/or download the 2022 ESG Report.

If you wish to receive the printed version of the 2022 ESG Report, you may send your request in writing to the Company at Room 702, 7/F, Laford Centre, 838 Lai Chi Kok Road, Cheung Sha Wan, Kowloon, Hong Kong.

Yours faithfully,
For and on behalf of
Summi (Group) Holdings Limited
Wu Shaohao
Chairman and Executive Director

各位股東：

森美(集團)控股有限公司(「本公司」)
— 本公司2022年環境、社會及管治報告(「2022年環境、社會及管治報告」)之刊發通知

2022年環境、社會及管治報告的中英文版本已登載於本公司網站<http://hksummi.com/>及香港交易及結算所有限公司網站www.hkexnews.hk(「香港交易所網站」)。閣下可瀏覽本公司網站或於香港交易所網站閱覽及/或下載2022年環境、社會及管治報告。

如閣下希望收取2021/2022年環境、社會及管治報告的印刷本，閣下可將書面申請郵遞至本公司香港九龍長沙灣荔枝角道838號勵豐中心7樓702室。

代表
森美(集團)控股有限公司
主席兼執行董事
吳紹豪
謹啟

2023年1月31日